

Siège

135 rue de Périole - BP 25211
31079 Toulouse Cedex 5 - France

www.latecoere.aero

Bulletin of 20 March 2020 (EN p.1) / Bulletin du 20 Mars 2020 (FR p.2)

COVID-19: optimisation of prevention measures

Here is an update on the situation as of March 20, 2020:

At the group level:

- Nearly 1,000 employees currently carry out their missions in home office.

In France :

- Since the closure of all sites, the entire management team has been mobilized to optimize health conditions under the supervision of medical and HSE experts.
- The prevention and protection measures for employees are discussed with the social partners during regular meetings.
- These measures will be detailed to the employees by the management of each site before the restart of operations.
- The restart of operations will be gradual from Tuesday 24 March.
- From Monday afternoon, the management of each site will contact the employees (in production and in support functions) who are expected to restart their operations on site from Tuesday.

Outside of France :

- Operations are running on all sites.
- Comex and CODIRs monitor country-by-country developments in real time with the management of each site, in order to adapt prevention measures in conjunction with social partners, medical services and national health authorities.
- To date, no case of COVID-19 has been diagnosed in the group's plants.

At the same time, we remain in constant communication with our customers and suppliers to coordinate our actions and ensure the proper running of the production lines and the delivery of products.

As a reminder, you can access from any device (PC or mobile, professional or personal) the information page <http://www.latecoere.aero/information> to follow these developments.

COVID-19 : optimisation des mesures de prévention

Voici un point sur la situation au 20 mars 2020 :

A l'échelle du groupe :

- Près de 1.000 salariés assurent actuellement leurs missions en télétravail.

En France :

- Depuis la fermeture des sites, l'ensemble du management est mobilisé pour optimiser les conditions sanitaires sous la supervision des experts médicaux et HSE.
- Les mesures de prévention et de protection des salariés sont discutées avec les partenaires sociaux lors de points réguliers.
- Ces mesures seront détaillées aux salariés par la Direction de chaque site en amont de la reprise de l'activité.
- Le redémarrage de l'activité sera progressif à compter du mardi 24 mars.
- Dès lundi après-midi, la Direction de chaque site contactera les salariés (en production et dans les fonctions de support) reprenant leurs activités sur site à compter de mardi.

Hors France :

- L'activité se poursuit sur l'ensemble des sites.
- Le Comex et les CODIRs suivent en temps réel l'évolution pays par pays avec la Direction de chaque site, afin d'adapter les mesures de prévention en lien avec les partenaires sociaux, les services médicaux et les autorités sanitaires nationales.
- A ce jour, aucun cas de COVID-19 n'a été diagnostiqué dans les usines du groupe.

En parallèle, nous restons en communication constante avec nos clients et nos fournisseurs pour coordonner nos actions et assurer le bon fonctionnement des chaînes de production et la livraison des produits.

Pour rappel, vous pouvez accéder depuis n'importe quel appareil (PC ou mobile, professionnel ou personnel) à la page d'information <http://www.latecoere.aero/information> pour suivre ces évolutions.